

《2016意大利葡萄酒年鉴》概况

Overview of 'Italian Wines 2016'



年鉴概况 Annual Overview

《2016意大利葡萄酒年鉴》秉承其权威、专业、严谨的一贯风格，由70多位专家组成评审团，历时数月奔波游走于意大利各个葡萄酒产区，以盲品的方式鉴赏数以万计的葡萄酒，以专业的角度评判数以万计的酒庄。这本年鉴，将入选酒庄2350家，入选酒品20000款，是意大利2016年度葡萄酒和酒庄的百科全书，它对种类繁多又风格各异的意大利葡萄酒和酒庄作了客观的描述与评价。该书由意大利著名的传媒企业大红虾控股有限公司汇编，中国海关出版社出版，上海高登商业展览有限公司作为广告征集单位。

《2016意大利葡萄酒年鉴》中有前所未有的最全面酒款及酒庄信息，每款新发布酒品的大师品鉴心得，为进出口通关管理部门提供重要工作参考，同时是红酒进口商、代理商及相关从业者不可或缺的工具参考用书，是最具影响力的意大利葡萄酒购买指南。（注：该书作为中国地区各口岸海关一线人员工作参考用书）

'Italian wines2016' always keeps its style which is authoritative, professional and rigorous. More than 70 experts from the jury spent several months running around in various wine regions of Italy to appreciate tens of thousands of wines by blind tasting way, to judge millions of chateaus with a professional point of view to complete the Annual. The Annual is an encyclopedia of Italian wines and chateaus in 2016 which makes an objective description and evaluation to various and

special Italian wines and chateaus and there will be 2350 chateaus and 20,000 wines recorded in it. 'Italian wines2016' is edited by GamberoRossowhich is the well-known media enterprise in Italy, and it is published by China Customs Press, meanwhile, Shanghai Golden Commercial Exhibition Co., Ltd is in charge of collecting advertisements.

'Italian wines2016' includes the most comprehensive chateaus' information and all kinds of wines' introduction as well as comments from wine masters by tasting each new release. The Annual is the most significant guide to buy Italian wine, which also provides important work reference for import and export customs clearance management departments, furthermore, it is the indispensable reference book for wine importers, agents and relevant practitioners. (Note: This annual is the best reference book for front-line staff who works at each port or customs in China.)

出版信息 Publication Information

主管单位：中华人民共和国海关总署
Hosted by: General Administration of Customs of the People's Republic of China

出版社：中国海关出版社
Publishing House: China Customs Press

广告征集：上海高登商业展览有限公司
Organized by: Shanghai Golden Commercial Exhibition Co., Ltd.

外文名称：Italian Wines 2016
English Name: Italian Wines 2016

发行渠道：各大网站、新华书店、精品专业酒会、侍酒师、品酒师培训班等
Publishing Channel: All kinds of websites, Xinhua bookstores, Delicate wine party, Training class for wine waiters and wine tasters, etc

发行量：3000-5000
Circulation: 3000-5000

用纸：胶版纸
Paper Type: Offset paper

开本：198毫米x129毫米 32开
Page Size: 198mmx129mm

正文语种：简体中文，拉丁语
Text Language: Chinese, Latin

出版时间：4月底
Publication Date: Late April

目标人群 Target Users

海关、商检、物流公司、报关机构、出口商、进口商、生产商以及葡萄酒爱好者。

customs, commodity inspection, logistics company, customs clearance institution, exporter, importer, manufacturer and wine amateur etc.

《2016意大利葡萄酒年鉴》概况

Overview of 'Italian Wines 2016'

目录 Contents

导语

1. GAMBERO ROSSO品酒感言
2. “三杯奖”名录
3. 最佳奖名录
4. “绿色三杯奖”名录
5. 1990~2013年获奖葡萄酒列表
6. “星级酒庄”名录
7. 使用说明

产区及酒庄

1. 瓦莱达奥斯塔区
2. 皮埃蒙特区
3. 利古里亚区
4. 伦巴第区
5. 特伦蒂诺区
6. 阿尔托-阿迪杰区
7. 威尼托区
8. 弗留利-威尼斯朱利亚区
9. 艾米利亚-罗马涅区
10. 托斯卡纳区
11. 马尔凯区
12. 翁布里亚区
13. 拉齐奥区
14. 阿布鲁佐区
15. 莫利塞区
16. 坎帕尼亚区
17. 巴西利卡塔区
18. 普利亚区
19. 卡拉布里亚区
20. 西西里岛
21. 撒丁岛

索引

1. 酒庄按首字母顺序排序
2. 酒庄按地区顺序排序

Introduction

1. GAMBERO ROSSO Wine-tasting Speech
2. 'Tre Bicchieri' Directory
3. Best Awards Directory
4. 'Green Tre Bicchieri' Directory
5. List of Awarded Wines in 1990-2013
6. 'Star Chateau' Directory
7. Instructions

Producing Area and Chateau

1. VALLE D'AOSTA
2. PIEDMONT
3. LIGURIA
4. LOMBARDY
5. TRENTO
6. ALTO ADIGE
7. VENETO
8. FRIULI VENEZIA GIULIA
9. EMILIA ROMAGNA
10. TUSCANY
11. MARCHE
12. UMBRIA
13. LAZIO
14. ABRUZZO
15. MOLISE
16. CAMPANIA
17. BASILICATA
18. PUGLIA
19. CALABRIA
20. SICILY
21. SARDINIA

Index

1. Chateau's sequence by first letter
2. Chateau's sequence by region

联系方式/Contacts:

Room 2001-2002, No.2, Maji Road, Pilot Free Trade Zone, 200131, Shanghai, P.R.China
中国(上海)自由贸易试验区马吉路2号2001-2002室(200131)

Contact Person: MsMittar.Lee Tel: (86-21)3116-9617 5013-1760 Fax: (86-21)5013-1761

Mobile: 86-13681924241 E-mail: mittar.lee@goldenexpo.com.cn